
Notulen ledenvergadering 11-04-2022 van de “Vereniging tot Stichting en 

Instandhouding van een school met de Bijbel te Hoornaar” 

1. Opening en mededelingen 

Johan opent de vergadering en leest daarbij een stukje voor uit de visie van onze school en 

uit Lucas 24. In beiden is het “samen op weg” gaan met Jezus terug te vinden. Na zijn 

opstanding herkenden de discipelen Jezus niet, maar toch was Hij onder hen. Daar mogen 

ook wij op vertrouwen in ons dagelijks leven. Johan gaat voor in gebed.  

 

Mededelingen: Jorieneke van Drenth kan niet bij de vergadering aanwezig zijn. 

 

2. Notulen ledenvergadering 17 juni 2021 

De notulen van vorig jaar worden doorgenomen, er zijn geen opmerkingen. De notulen 

worden vastgesteld. 

 

3. Jaarverslag 2021 

Jolanda Mulder presenteert het jaarverslag 2021. Zaken die hier worden uitgelicht zijn: 

 

NPO-gelden: 2021 stond opnieuw in het teken van de Corona pandemie. Vanuit de overheid 

konden NPO (Nationaal Programma Onderwijs)-gelden worden aangevraagd om opgelopen 

achterstanden bij leerlingen in te lopen. Op basis van de “schoolscan” (gekoppeld aan dit 

programma) werd een plan gemaakt voor de besteding van deze gelden. De prioriteiten 

hierin zijn: 

- Begrijpend lezen: hier wil de school een verbeterslag maken, de bestaande methode 

wordt geëvalueerd en gebruik ervan geoptimaliseerd, indien nodig wordt een andere 

methode gekozen. 

- Externe audit: op de school is een audit uitgevoerd door een extern bureau. De 

verbeterpunten worden met ondersteuning van de PO-raad opgepakt in het programma 

“Goed worden, goed blijven plus”. 

- Inzet van een extra leerkracht in de bovenbouw om deze groepen te kunnen splitsen. Het 

is in 2021 niet gelukt om invulling te vinden voor deze vacature. 

- Lezen in groep 4: hier zijn extra handen ingezet door een LIO student. 

- Werkwoorden in groep 7 en 8: hier is naast het NPO programma extra tijd aan besteed, 

dit heeft een goede uitwerking gehad op de resultaten. 

- Er zijn nieuwe laptops aangeschaft binnen de school en ipads voor de kleuters. 

- Er zijn ontwikkelingsmaterialen voor de groepen 0-1-2 aangeschaft. 

- Er is extra ondersteuning ingezet voor individuele leerlingen die dat nodig hebben, 

hiervoor is een onderwijsassistent aangenomen. 

 

Het plan wordt nu uitgevoerd en regelmatig geëvalueerd. 

 

Leerlingen: het aantal leerlingen laat de laatste jaren een dalende lijn zien, maar dit zal als 

het goed is vanaf heden stabiliseren. 

 

Personeel: er werd dit jaar afscheid genomen van juf Agnes en meester Govert. Verder was 

het ziekteverzuim hoog. Dit kwam met name door corona, en door aanhoudende klachten 

daarna bij enkele leerkrachten. Inmiddels is dit weer op normaal niveau. 

 



 

 

Werkdrukgelden: de werkdrukgelden van de overheid zijn, samen met de extra gelden vanuit 

het bestuur, ingezet om extra handen in de klas te bieden. Er wordt momenteel gewerkt met 

vier onderwijsassistenten. 

 

Scholing: er heeft scholing plaatsgevonden op het gebied van begrijpend lezen, bibliotheek 

op school (een consulent van Bibliotheek Aanzet komt regelmatig op school), Snappet, logo 

3000 (een programma gericht op woordenschat bij de kleuters, gesubsidieerd door de 

gemeente) en Mijn Kleutergroep (een nieuw leerlingvolgsysteem voor de groepen 0-1-2). 

Er werd nieuw meubilair aangeschaft. 

 

Jaarplan: vanuit dit plan is gewerkt aan: 

- het ondersteuningsplan, onder andere aan criteria voor de plusklas; 

- wereldoriëntatie: de nieuwe methode Blink loopt nu, maar ook het vak burgerschap valt 

hieronder; 

- een nieuw volgsysteem voor het kleuteronderwijs; 

- de visie voor de school. 

 

Eindcito: de resultaten van deze CITO lagen onder het landelijk gemiddelde. Er waren dit 

jaar meer leerlingen met een arrangement of verwijzing naar het speciaal voortgezet 

onderwijs. 

 

WMK (Werken Met Kwaliteit): om kwaliteit te meten neemt men vragenlijsten af bij ouders, 

leerlingen en het team. Dit jaar werd een quickscan en een enquête naar de tevredenheid 

afgenomen bij het team, en een leerlingenenquête bij de leerlingen. De scores waren 

voldoende, aandachtspunten die naar voren kwamen zijn opgepakt.  

 

4. Financieel jaarverslag 

Annette van Oenen presenteert het financieel jaarverslag. Er was dit jaar begroot op 

€23.000,- negatief. Het bestuur begroot jaarlijks negatief om een deel van het eigen 

vermogen te investeren in de kwaliteit van het onderwijs. Het netto resultaat voor 2021 

bedroeg €62.000,- positief. Het verschil zit met name in de personeelslasten: twee 

leerkrachten vonden een andere baan in 2021, deze vacatures werden nog niet opgevuld. 

Daarnaast werden de NPO-gelden ontvangen van de overheid. De liquide middelen zijn in 

2021 maar met €5000,- gestegen omdat er wel veel inventaris (meubilair) werd aangeschaft. 

Dit wordt echter over verschillende jaren afgeschreven.  

 

De heer Jos Verspui vraagt of de ontvangen NPO-gelden definitief zijn, of dat er een kans 

bestaat dat deze nog terug worden gevraagd door de overheid, wanneer ze niet besteed 

zijn? Annette geeft aan dat dat laatste niet het geval is, deze gelden mogen ook het 

komende jaar nog worden uitgegeven. 

 

Mevrouw Janne-Marie Vis vraagt of er een maximaal bedrag is wat je als school mag 

bezitten. Annette licht toe dat de school momenteel wel boven een bepaalde grens zit. De 

school zal moeten kunnen verantwoorden dat er een plan is om het geld goed te besteden. 

 

 



 

5. Bestuursverkiezing. 

Dit jaar zijn Maarten Neuteboom en Jorieneke van Drenth aftredend. Maarten stelt zich niet 

herkiesbaar, Jorieneke stelt zich hierkiesbaar voor een jaar en zal in dat jaar het 

voorzitterschap overnemen. Omdat er geen tegenkandidaten voor haar zijn ingediend wordt 

zij automatisch herkozen. Daarnaast neemt Klaas van Kalkeren afscheid van het bestuur. Dit 

maakt dat er twee vacatures zijn ontstaan voor de functie van algemeen bestuurslid. Het 

bestuur heeft Jos Verspui en Simra van der Vlist bereid gevonden om deze functie op zich te 

nemen. De kandidaatstelling van Simra is na het verspreiden van de agenda bekend 

geworden en is in de afgelopen week nog naar de leden (van wie het e-mail adres bekend is) 

gemaild. Jos en Simra stellen zich voor aan de leden. De leden geven middels hun stem te 

kennen of zij deze voordracht steunen. De verkiezingscommissie (Nicole Versteeg en 

Jolanda Mulder) telt de stemmen. 

 

Uitslag stemming:  

Er zijn 15 stemmen uitgebracht: 1 bij volmacht en 14 stemmen in de vergadering. Voor Jos 

zijn er 14 stemmen voor en 1 neutraal. Voor Simra zijn er 12 stemmen voor, 1 tegen, en 2 

neutraal. Daarmee zijn Jos en Simra toegetreden tot het bestuur. Zij worden welkom 

geheten. 

 

Maarten en Klaas kunnen deze avond niet aanwezig zijn. Zij worden namens het bestuur 

bedankt voor hun inzet de afgelopen jaren. Dit zal ook buiten de vergadering nog naar hen 

worden overgebracht.  

 

6. Reacties en rondvraag 

Er zijn geen vragen meer. 

 

7. Sluiting 

Johan sluit de vergadering af met een gebed. 

 


